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De kracht van Overijssel  
Succes en gedragen standpunten 

 

 

Afgelopen week succes in de Staten om tot 
gedragen standpunten te komen. 
Het door het CDA aangevraagde debat 
over de rijksbezuinigingen op de cultuur in 
Oost-Nederland leidt tot een bijna door de 
gehele Staten gesteund standpunt. We snappen dat het Rijk 
moet bezuinigen, ook op cultuur, maar dan met een eerlijke 
verdeling over het land. Als de rijksplannen doorgaan, zal 
Enschede niet meer de muziekstad zijn die we met elkaar 
willen. Dat is een aderlating voor de cultuur en leidt tot het 
afkalven van de aantrekkingskracht van Oost-Nederland 
voor mensen en bedrijven. Ook het debat over het 
bestuursakkoord mondt uit in een gedragen motie, 
ingediend door CDA, VVD, CU, SGP, PVV en gesteund 
door D66. Tevens is er steun aan GS om in IPO-verband te 
pleiten voor een snel en goed akkoord op natuur en 
economie. 

Deze week heeft GS succes in het maken van afspraken 
met het Rijk om samen te investeren in de bereikbaarheid 
van Oost-Nederland. Een akkoord over de verbreding van 
de A1 lijkt bereikt. De investeringsagenda zoals opgenomen 
in het coalitieakkoord, biedt voldoende ruimte om dit te 
doen. Nu nog de N35! 

Martin Reesink 

Klik hier voor de ingediende moties 

lees verder 
 

 

Vragen over trage uitbetaling natuursubsidies  
 

 

Het uitbetalen van de natuursubsidies aan 
veelal agrariÃ«rs onder de zogenaamde 
SNL-a regeling (Subsidiestelsel Natuur- en 
Landschapsbeheer) verloopt bijzonder 
stroperig. 
Eind 2009 konden ook boeren in Overijssel SNL-a 
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natuurcontracten afsluiten voor 6 jaar. Deze contracten voor 
agrarische natuurprestaties zijn allemaal al in 2010 
goedgekeurd. Uiterlijk 30 juni zouden alle aanvragen 
betaald moeten zijn. Tot en met 8 juni 2011 is slechts 16% 
van de aanvragen uitbetaald. lees verder 

 

 

CDA Overijssel wil meer Rijkssteun voor 
cultuur 

 

 

De CDA-Statenfractie Overijssel vraagt 
aandacht voor de oneerlijke verdeling van 
rijksbezuinigingen op cultuur in Nederland. 
Het kabinetsbesluit â€˜Meer dan kwaliteit: 
een nieuwe visie op cultuurbeleidâ€™ gaat 
uit van een gelijke verdeling van bezuinigingen, maar in de 
uitwerking blijkt dat de cultuur in Overijssel en Gelderland 
het zwaar te verduren krijgen. 

CDA-Statenlid Rob Engbers: â€œBezuinigingen zijn nodig, 
maar de consequenties voor het Oosten van het land zijn 
wat ons betreft te hard. De Nationale Reisopera en het 
Orkest van het Oosten zijn belangrijk voor de regio, maar 
ook nationaal gezien. Beide cultuurinstellingen zijn van 
dusdanige kwaliteit, dat ze meer Rijkssteun verdienenâ€�. 
lees verder 

 

 

Voorbereidingen rondetafel bijeenkomst 
bouwsector 

 

Op initiatief van de CDA-statenfractie wordt 
op korte termijn een rondetafel bijeenkomst 
voor de bouwsector georganiseerd. Naast 
de Statenleden zal aan de ronde tafel een 
aantal ondernemers en 
belangenbehartigers uit de sector 
plaatsnemen. Provinciale Staten willen op 
deze manier meer inzicht krijgen in de economische 
problemen binnen de sector. Al eerder werd door de CDA-
Statenfractie vastgesteld dat in de Overijsselse economie 
vooral de bouwsector de gevolgen van de recessie 
ondervindt. Dit betreft niet alleen de bouwers zelf, maar ook 
de gerelateerde industrietakken, zoals hout-, 
bouwmaterialen, de meubelindustrie en de aan de bouw 
gerelateerde zakelijke dienstverlening, zoals architecten en 
ingenieursbureaus. Provinciale Staten willen daarbij zicht 
krijgen hoe de bouwsector in Overijssel de crisis beleeft en 
hoe zij tegen de crisismaatregelen van de provincie 
Overijssel aankijken. Daarnaast wil PS graag vernemen op 
welke wijze de sector verwacht dat de provincie Overijssel 
in de toekomst zal moeten inspelen op het nog te 
verwachten zwaar weer.  



Henk Kerkdijk lees verder 
 

 

Raads- en Statenledenbijeenkomst 
 

Maandagavond 26 september kunnen 
Overijsselse bestuurders in gesprek met 
Eerste- en Tweede Kamerleden en de 
CDA-Europarlementarier over de gevolgen 
van de gepresenteerde Rijksbegroting. 
Tijdens de Raads- en 
Statenledenbijeenkomst in het 
Provinciehuis te Zwolle is gelegenheid vragen te stellen 
over directe en indirecte consequenties. Tevens is er 
gelegenheid in gesprek te gaan met Statenleden over 
provinciale thema´s. Binnenkort ontvangen alle CDA-
raadsleden, -wethouders, -burgemeesters en -Statenleden 
in Overijssel de vooraankondiging. Later volgt de officiele 
uitnodiging. De Raads- en Statenledenbijeenkomst vindt op 
maandag plaats in verband met de politieke agenda's van 
de sprekers. Voor meer informatie kunt u contact opnemen 
via Gonneke Bennes lees verder 

 

 

Voorstellen Statenfractie: Rob Engbers 
 

De komende tijd zal de Statenfractie 
worden voorgesteld in de nieuwsbrief. Dit 
keer is het woord aan Rob Engbers.  
 
Ik ben Rob Engbers, getrouwd met Judith 
en vader van onze zoon Len van bijna 4 
jaar. Ik ben geboren in Geesteren en via 
Oldenzaal en Ootmarsum wonen we sinds kort in 
Enschede. Na mijn studie Technische Bedrijfskunde aan de 
Hogeschool Enschede heb ik gewerkt in de uitzendbranche 
en bij een tweetal woningcorporaties. Zo’n 15 jaar terug ben 
ik lid geworden van het CDJA en lokaal, provinciaal en 
landelijk actief geweest. In 2003 ben ik gekozen in 
Provinciale Staten en was lid van de commissie Economie 
en Bestuur met woordvoerderschappen op onder andere 
handhaving en burgerparticipatie. In juli 2006 ben ik als 
wethouder van buiten begonnen in de gemeente Dinkelland 
met de portefeuilles WMO, sociale zaken en 
werkgelegenheid, leefbaarheid, onderwijs en kunst & 
cultuur.  
Tegenwoordig ben ik al weer ruim een jaar werkzaam als 
zelfstandig adviseur in gebiedsontwikkeling, waarbij ik met 
name de rol van procesmanager op me neem in 
samenwerkingstrajecten tussen partijen zoals gemeenten, 
woningcorporaties en inwoners. Mijn vrije tijd besteed ik 



graag aan reizen, wandelen, muziek en ben op 
zondagochtend op het voetbalveld te vinden. Sinds maart 
mag ik het CDA (weer) vertegenwoordigen als lid van 
Provinciale Staten met woordvoerderschappen op de 
culturele infrastructuur, monumentenzorg, cultureel erfgoed, 
jeugdzorg en de netwerkstad Twente. De komende tijd 
komen er zware bezuinigingen aan, waarbij er moeilijke 
keuzen gemaakt moeten worden. Voor mij zal onze 
grondtoon 'gespreide verantwoordelijk' hierbij een belangrijk 
uitgangspunt zijn.  
 
Graag hoor ik ook uw mening over de genoemde thema’s 
om zo gezamenlijk de komende jaren een sterk CDA-geluid 
te kunnen laten horen in Zwolle!  
Op de website kunt u de contactgegevens van Rob 
raadplegen. lees verder 

 

 

Agenda 
 

Expertmeeting  
De CDA Bestuurdersvereniging organiseert 
op donderdag 30 juni een expertmeeting 
over Regionale economie en Innovatie. 
Aanvang 19.45 uur in het Hervormd 
Centrum in Nijverdal. Kijk op 
www.cda.nl/overijssel voor meer 
informatie.  
 
Raads- en Statenledenbijeenkomst  
Op maandagavond 26 september organiseert de CDA-
Statenfractie een Raads- en Statenledenbijeenkomst over 
de gevolgen van de gepresenteerde Rijksbegroting.  
 
Holtense Dag De Holtense Dag vindt dit jaar plaats op 
zaterdag 12 november. De commissie is al druk met de 
voorbereidingen, maar kan vast melden dat Ruth Peetoom 
te gast is. lees verder 
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